
Ls, 

Waarom de scooter van het fietspad geweerd zou moeten worden;- 

-Vieze stank waar de brommerrijder zelf nauwelijks last van heeft daar hij de 

viezigheid met flinke vaart achter zicht laat. 

-Gevaarlijke situaties door het grote snelheidsverschil. Veel brommers zijn 

opgevoerd en worden bovendien bestuuurd door opgevoerde jongeren. 

Regelmatig zie ik gevaarlijke situaties door snelle inhaalacties of opgefokt 

getoeter waardoor fietsers geschrokken aan de kant vliegen….  

 


